
Podnet  č. 20/2017   
 
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Garanič: 
Mam jeden podnet, ktorý sa týka tak, ako kolega  MUDr. Tomko pravidelne interpeluje 
ohľadom bývalej pekárne, starej budovy pekárne, že opadávajú z nej veci a podobne, tak ja by 
som chcel dať podnet na budovu, ktorá je vedľa vstupu na cirkevné gymnázium, bývalý       
B-club, alebo nejak tak sa to volá, opadáva tam z toho omietka, sú tam porozbíjané skla. Keby 
mesto mohlo zaslať nejakú výzvu majiteľovi budovy, aby to  trochu skultúrnil. 
 
PhDr. Čižmár: 
Berieme to ako podnet, myslím, že v tej veci sa už aj konalo, ale preveríme to.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie výstavby 


